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Z á p i s n i c a    č.  1 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 12. 1. 2011 o 16.00 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    10 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Mgr. Juraj Koreň – ospravedlnený 

 

Prizvaní:    prednosta, hl. kontrolórka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Dopyty a interpelácie občanov 

3. Voľba hlavného kontrolóra 

4. Voľba členov komisií pri MsZ vo Vrbovom 

5. Predbežné schválenie pozemkov  – čerpacie stanice pre kanalizáciu 

6. Rôzne 

7. Dopyty a interpelácie poslancov 

8. Návrh na uznesenie 

9. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 9 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr ešte prišiel 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Igor Spál, členovia – 

PhDr. Jana Miklášová a Mgr. René Just. 

prítomných: 9 

za: 9                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Jaroslav Tomčík a Rastislav 

Bartakovič. 

prítomných: 9                                                                                                                       

za: 9                               proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, Bc. Nina Horská, 

JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 9 

za: 9                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 9 

za: 9                                                              proti: 0                                                      zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke.  
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K programu nemal nikto pripomienky ani žiadne návrhy neboli predložené. 

Hlasovalo sa za program: 

prítomných: 9 

za: 9                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

   

2. Dopyty a interpelácie občanov 
 

p. Šlauková – chce vedieť, či nové vedenie MsÚ bude konať vo veci Vetesu a kanalizácie na 

Hrabinskej. 

Ing. Jánoška – Vetes je v konkurze, správcom je Dr. Volár. Budem sa snažiť, aby sa v rezervnom 

fonde našli financie a aby mohli byť uspokojení aj tí, čo boli pod správou Bytového družstva. 

Budem sa snažiť vyvolať rokovanie s Bytovým družstvom a Dr. Volárom. Zodpovednosť padá na 

Mesto Vrbové.  

Kanalizácia (odpovedala Bc. Horská) – na Hrabinskej ul. nie je spracovaný projekt. Obyvatelia na 

novej ulici ešte nevstúpili do rokovania s mestom. Bez projektovej dokumentácie sa to nedá. Kým 

sa vybaví projektová dokumentácia, trvá to aj pol roka. 

p. Šlauková – namietala som voči vyúčtovaniu za teplo, Dr. Volár to odmietol. Nedostala som 

kvôli tomu peniaze. Nepatrím pod Bytové družstvo. 

Ing. Jánoška – nové vyúčtovanie sa nerobilo, to ako primátor nedokážem ovplyvniť, robila to 

ISTA. Tento prípad je špecifický, budem sa musieť spojiť s Dr. Volárom, ak mu p. Šlauková 

poskytne všetky materiály k tomu. Teraz nedokážem k tomu nič viac povedať. 

p. Juríčková – či sa bude niečo robiť so stanovišťom pre autá, na hlavnej ceste veľa áut parkuje. 

Ing. Jánoška – je to cesta II. triedy, musím sa spojiť so správou ciest. Budú sa hľadať parkovné 

miesta na sídliskách, aby sa to parkovanie odbúralo. Je to jedna z tých priorít, ktoré mali vo 

volebnom programe kandidáti na primátora. Mám snahu na prechode pri kúrii dať svietidlá. 

p. Šlauková – navrhuje prechod aj na Štefánikovej ul. zo Súkenníckej ul. 

Ing. Jánoška – nie je to v moci mesta a nie je to ani technicky možné. 

 

3. Voľba hlavného kontrolóra 
 

 Na voľbu hlavného kontrolóra boli presne stanovené podmienky. Poslanci dostali k tomu 

v materiáloch vysvetlenie. Voľba bola tajná, Všetci uchádzači, ktorí splnili podmienky, sa mohli 

osobne prezentovať pred poslancami. Predsedom volebnej komisie bol zvolený JUDr. Kubík, za 

členov Mgr. Šandrik a p. Rakús. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 1/I/2011. 

 

Ako prvá sa prezentovala JUDr. Gajňáková. Vo svojej prezentácii sa zamerala predovšetkým na jej 

doterajšiu prácu hl. kontrolórky mesta, na problémy spoločnosti Vetesu, s.r.o. 

V poradí druhá sa prezentovala Ing. Valovičová. V krátkosti zhrnula ako si predstavuje prácu hl. 

kontrolóra. Je tam potrebná spolupráca s MsZ a orgánmi mesta – v zmysle  platných zákonov. 

Chce byť čo najviac nápomocná. 

Tretím uchádzačom bol Mgr. Puobiš. Jeho doterajšia práca spočíva v kontrolnej činnosti, pracuje 

ako kontrolór u NKÚ. Zameriava sa hlavne na kontrolu čerpania prostriedkov zo štrukturálnych 

fondov, prostriedkov z EÚ ap. Bola to kontrola zákonnosti a efektívnosti. Vie, čo obnáša činnosť 

kontrolného systému samosprávy, často krát ju aj kontroloval. 

Ako štvrtý sa predstavil Ing. Kunik. Pracoval na MO SR, kde kontroloval čerpanie rozpočtových 

prostriedkov, venoval sa vyšetrovaniu škôd na majetku, správe majetku. Jeho práca je spojená 

s kontrolou štátnej a verejnej správy. Má odbornú spôsobilosť na vykonávanie verejného 

obstarávania z čias starého zákona, ale je preškolený z nového. 

Piatym uchádzačom v poradí bola Ing. Melicherová. Pôsobila v oblasti životného prostredia 

v štátnej správe – kontrola, riešenie sťažností, kontrola zákona o ovzduší, vplyvov na ŽP, zákona 

o petíciách, o verejnej službe. Realizovala školenia z hľadiska práce preneseného výkonu štátnej 
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správy na samosprávu. Hoci je orientovaná na ŽP, má znalosti z ekonomickej oblasti. Hlavnú 

pozornosť by upriamila na hospodárenie a účelné vynakladanie, komunikáciu s MsZ a primátorom. 

Ako posledná sa prezentovala Bc. Boškovičová. Pracovala v komisiách pri MsZ, v mestskej rade 

a aj ako hlavná kontrolórka mesta. Doplnila si štúdium – verejná správa a verejná politika. Chod 

úradu dôverne pozná, aj slabé aj silné stránky. Jej cieľom je vybudovať z tohto úradu modernú 

flexibilnú organizáciu otvorenú občanom, kde budú ľudia za svoje rozhodnutia niesť aj 

zodpovednosť. 

Po prezentácii bola vyhlásená 15 minútová prestávka. Potom poslanci dostali lístky a pristúpilo sa 

k samotnému aktu voľby. Bolo rozdaných a odovzdaných 10 hlasovacích lístkov. Najviac – 6 

hlasov, získala JUDr. Gajňáková, 2 hlasy Bc. Boškovičová a po 1 hlase Mgr. Puobiš a Ing. Kunik. 

Vzhľadom na to, že k voľbe hl. kontrolóra bola potrebná nadpolovičná väčšina všetkých 

poslancov, čo bolo naplnené, hl. kontrolórom mesta sa stala JUDr. Gajňáková. Tá sa poslancom 

poďakovala za prejavenú dôveru. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 2/I/2011. 

 

4. Voľba členov komisií pri MsZ vo Vrbovom 
 

 Primátor informoval prítomných, že v zmysle rokovacieho poriadku sú členmi komisií pri 

MsZ aj vedúci útvarov MsÚ. Znamená to, že členom ekonomickej komisie bude zatiaľ 

Ing. Kráľová (kým bude prijatá nová vedúca ekonomického útvaru), členom kultúrnej komisie 

bude Dr. Bosák, sociálnej komisie Mgr. Sitárová, v stavebnej už zastúpenie je Bc. Horskou a aj 

v DHZ je zapisovateľom Mgr. Boškovič. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 3/I/2011, 4/I/2011, 5/I/2011, 6/I/2011, 7/I/2011 a 8/I/2011.  

 

5. Predbežné schválenie pozemkov  – čerpacie stanice pre kanalizáciu 
 

 Materiál predložila Mgr. Sitárová. Tavos požiadal o uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej 

zmluve, predmetom ktorej má byť odpredaj časti pozemkov. Presná výmera pozemkov bude 

zrejmá až po predbežnom schválení v MsZ a následnom vyhotovení geometrického plánu. 

Kanalizácia v našom regióne nebola schválená, ale fin. prostriedky na to budú z Kohézneho fondu.  

 

Rozprava: 

p. Bartakovič – či už k tomu je projektová dokumentácia, 

Ing. Jánoška – všetko už je vlastne v Tavose. Ak neschvália financie, bude to zastavené. Z pohľadu 

odbornosti bude ešte k tomu rokovanie. 

Mgr. Šandrik – aké bolo stanovisko komisie? 

Ing. Duračka – bolo to v komisii, ale dostali sme informácie, že to bolo zastavené. Ale v našom 

záujme je, aby tá kanalizácia bola vybudovaná. A MsZ sa k tomu ešte aj tak vráti. 

Bc. Horská – Tavos ešte nezaplatil za projekt, ktorý bol vypracovaný. Aby sa nestalo, že Vrbové 

nebude môcť už potom toto ovplyvniť. Zachovávať majetok v čo najväčšej miere vo Vrbovom, 

nebudeme môcť ovplyvňovať výšku ceny. Preskúmala by to v komisii. Takže, ozaj len predbežný 

súhlas. 

Dr. Kubík – asi 90 % patrí Tavosu a tieto 4 čerpačky by to už moc neovplyvnilo. Skôr riešiť 

pohľadávku iným spôsobom. Oni budú mať stále väčšinu. 

Ing. Tomčík – sami si kanalizáciu neurobíme a ak áno, aj tak sa musíme napojiť na Tavos. 

Mgr. Sitárová – aj zmluva o budúcej zmluve nás zaväzuje. 

p. Rakús – či sú pozemky vysporiadané, 

Mgr. Sitárová – sú to všetko mestské pozemky. 

Mgr. Šandrik – pokiaľ ide o geometrický plán, bude následne vyhotovený? 

Ing. Jánoška – je to v zmluve o budúcej zmluve a mal by to mať Tavos ako oprávnený náklad. 
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Dr. Borovský vysvetlil celý postup. Tá kanalizácia je v hodnote cca 60 mil. Sk. Mesto na to určite 

nebude mať. Projektovú dokumentáciu financoval Tavos. Mesto financovalo na Ul. 8. marca, 

podobne ako aj na Vinohradníckej a Hrabinskej. Tavos to robil z ich kapitálových výdavkov. 

 

6. Rôzne 
 

 V rôznom sa riešil iba jeden bod. Ten predniesol primátor mesta Ing. Jánoška. Zákon 

o obecnej polícii hovorí, že náčelník MsP je menovaný a aj odvolanie je plne v kompetencii MsZ 

na návrh primátora. Viacerí kandidáti na primátora mali v programe sfunkčnenie MsP. Záleží od 

vôle MsZ, či bude náčelník odvolaný. 

Ing. Tomčík – v predchádzajúcom MsZ pýtal viackrát to uznesenie, ktorým bol náčelník MsP 

vymenovaný. Pokiaľ nebol zvolený tak, ako mal byť, tak je tam nekompetentne. 

Mgr. Just – nie som momentálne pripravený odvolať náčelníka MsP. Skôr riešiť MsP komplexne, 

či má aj opodstatnenie. 

Ing. Duračka – tiež nie som pripravený teraz tento problém riešiť a ak tam má byť navrhnutý 

niekto, treba k tomu vypracovať nejakú správu. 

Dr. Kubík – chýba mu trochu aj spätná väzba od mesta, ako si to predstavuje. Keď áno – tak akým 

spôsobom a keď nie – tak prečo. 

p. Spál – tiež mám taký názor. Dohodnúť sa na neoficiálnom stretnutí. 

Ing. Tomčík – ako samostatný bod na budúcom MsZ s návrhom ako ďalej.  

Mgr. Just – vyjadriť náklady, finančná analýza chýba, efektivita. 

Ing. Jánoška – na neoficiálnom stretnutí si rozdáme povinnosti, kto čo pripraví. 

p. Madžo – vymenovanie a odvolanie náčelníka je plne v kompetencii MsZ, ale výberové konanie 

bolo, primátor dal návrh, bol som riadne zvolený. Pri obsluhe kamerového systému je to potrebné, 

aby v prípade trestného skutku, mohli službukonajúci zasiahnuť. 

Dr. Borovský – toto uznesenie bolo určite prijaté. 

Ing. Tomčík – pripraviť materiál, aby sme k tomu mohli vyjadriť svoje stanovisko. Predstavy 

mesta, nákladovosť, či chceme MsP alebo nie. 

Bc. Horská – navrhujem pripraviť analýzu kriminality, k personálnemu obsadeniu – k funkčnosti. 

Môj osobný názor je, aby bola zachovaná. 

Ing. Jánoška – pripraví sa to do mestskej rady a na MsZ ako samostatný bod programu. 

 

7. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Ing. Tomčík – mám požiadavku, aby v Hlase Vrbového bolo okienko poslancov. Ďalej – aby na 

najbližšom zasadnutí sa prejednávali nesplnené uznesenia za predchádzajúce volebné obdobie. Aby 

tam bolo vyjadrenie, ako sa bude plniť a ak sa nebude plniť, zrušiť a „netlačiť“ to pred sebou. 

Dr. Gajňáková – taký prehľad som dala bývalému primátorovi aj s komentárom. Ten materiál je 

prichystaný. 

Ing. Tomčík – odmeňovací poriadok poslancov – ako bod do MsZ. 

Ing. Jánoška – podľa poslednej novely je potrebný nový odmeňovací poriadok a bude ako 

samostatný bod programu. Aj do mestskej rady. 

Ing. Tomčík – úprava VZN o vyznamenaniach mesta z roku 2007 – pamätnú medailu mesta 

Vrbové udeľuje primátor. O tomto by malo rozhodovať MsZ. Pokiaľ by to bola pamätná medaila 

primátora, je to v jeho kompetencii. Inak by to malo byť na návrh komisií, MsZ ap. 

Ing. Jánoška – treba upraviť nielen toto VZN, ale aj rokovací poriadok, štatút mesta – lepšie nové 

ako doplnky a zapracovať. 

Ing. Tomčík – nominovanie poslancov do výberových komisií. Aby mali poslanci prehľad. 

Ing. Jánoška – pokiaľ by mal niekto záujem, môže sa prihlásiť. 

Dr. Kubík – navrhuje predsedov komisií. 

Ing. Tomčík – rokovacia miestnosť kde bude? 

Ing. Jánoška – v kúrii a zasadačku MsÚ by sa mohla rozdeliť a vytvoriť kancelárie. 
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Ing. Tomčík – TKR? 

Ing. Jánoška – prebehlo výberové konanie, bolo zverejnené na webovej stránke. Bol prihlásený iba 

Ing. Maco, splnil podmienky. Materiál je k dispozícii k nahliadnutiu. 

p. Rakús – ešte nedostali občania faktúry za január. 

Dr. Kýška – zajtra sa mi má ozvať Ing. Podmanický. 

p. Rakús – vie mesto koľko je dlžný mestu? 

Ing. Kráľová – on si neplnil povinnosti, nenahlasoval počet abonentov. 

Bc. Horská – on si tú povinnosť neplnil, pretože nenahlasoval nových abonentov, preto sa s ním 

ukončila zmluva. To sa nedá teraz zistiť, koľko je mestu dlžný. 

Mgr. Šandrik – funkčnosť stránky mesta – nedajú sa sprístupniť rozpočty. 

Ing. Jánoška – vedel by som si predstaviť na celý alebo polovičný úväzok niekoho prijať a ten by 

zverejňoval všetko (faktúry, zmluvy ap.) na webovej stránke. Kto pozná šikovného človeka môže 

dať vedieť. 

Dr. Kubík – na I. MsZ sme sľúbili, že budeme vykonávať funkcie vo verejnom záujme. Informoval 

si, že ideš vytvoriť miesto koordinátora. V akom záujme ideme vytvárať toto miesto a hradiť ho 

z mestského rozpočtu, keď ho môžeme financovať zo štátneho rozpočtu (ÚPSVaR). Sme ochotní 

prísť aj s riaditeľkou ÚPSVaR p. Komárkovou a informovať o možnosti vytvoriť tieto miesta 

a môžu byť hradené zo sociálneho fondu alebo zo štátneho rozpočtu. 

Bc. Horská – v najbližšom čase p. Komárkovú navštívime a hovorili by sme aj o mieste práve 

z týchto fondov. 

Ing. Jánoška – súhlasím s tým. Chcem ešte informovať poslancov, že moja meilová adresa je: 

primator@vrbove.sk a budem rád, ak mi nahlásia poslanci svoje meilové adresy, aby som im 

mohol zaslať materiály. 

 

8. Návrhy uznesení 
 

Uznesenie č. 1/I/2011 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

do volebnej komisie týchto poslancov: 

1/ JUDr. Štefana Kubíka 

2/ Mgr. Miroslava Šandrika 

3/ Pavla Rakúsa 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 2/I/2011 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– konštatuje – 

na základe oznámených výsledkov volebnou komisiou, že mestské zastupiteľstvo v tajnom 

hlasovaní zvolilo za hlavného kontrolóra JUDr. Máriu Gajňákovú na polovičný pracovný úväzok 

počtom 6 hlasov, t.j. nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov.  

 

 

 

mailto:primator@vrbove.sk
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Uznesenie č. 3/I/2011 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

členov komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: Mariána Bartuláka, Ing. Petra Filana, 

Ing. Miroslava Havrlenta, Ing. Antona Košťála a JUDr. Máriu Gajňákovú. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

Uznesenie č. 4/I/2011 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

členov komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie: Ing. Darinu Havrlentovú, Romana Klču, 

Ing. Ladislava Sabu, Ing. Gabrielu Valovú a Pavla Žáka. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

Uznesenie č. 5/I/2011 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

členov komisie kultúry, mládeže, športu a vzdelávania: Ing. Miroslava Blatnického, Ing. Danielu 

Dalošovú, Branislava Jobusa, Mgr. Elenu Skalskú, Mgr. Stanislavu Varinskú a Miroslava 

Závodného. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

Uznesenie č. 6/I/2011 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

členov komisie pre otázky sociálne, zdravotné a bytové: Máriu Foksovú, Editu Jägrovú, Ľudmilu 

Juríčkovú, Janu Kravárikovú a Mgr. Andreja Mešenca. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 
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Uznesenie č. 7/I/2011 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

členov komisie dobrovoľného hasičského zboru: Mariána Bobeka, Viliama Boora, Ondreja Filu, 

Filipa Gonu a Matúša Švarca. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 8/I/2011 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– volí  

predsedu osobitnej komisie MsZ o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov Bc. Ninu Horskú 

a  

– schvaľuje – 

členov komisie: Rastislava Bartakoviča, JUDr. Štefana Kubíka a Mgr. Miroslava Šandrika. 

 

prítomní: 10 

za: 9        proti: 0   zdržal sa: 1 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Mgr. R. Just,     Bc. N. Horská, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús,  

I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 9/I/2011 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– predbežne schvaľuje – 

odpredaj časti pozemkov označených p.č. 237/4, 2688/1, 1985, 194/1 v kat. úz. Vrbové za účelom 

zriadenia čerpacích staníc pre projekt stavby „Kanalizácia mesta Vrbové“ ako prípad osobitného 

zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. c) z. č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí v zmysle neskorších zmien 

a noviel za cenu podľa znaleckého posudku pre Trnavskú vodárenskú spoločnosť, a.s., Priemyselná 

10, 921 79 Piešťany, IČO: 36 252 484, IČ DPH: 2020172264, ktorá je zapísaná v Obchodnom 

registri Okresného súdu Trnava, odd. Sa, vložka č. 10263/T.  

 

prítomní: 10 

za: 8        proti: 1            zdržal sa: 1 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Mgr. R. Just,  Bc. N. Horská,          Mgr. M. Šandrik, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús,  

I. Spál, Ing. J. Tomčík. 
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9. Záver 
 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu primátor poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

o 19.15 hod. zasadnutie. 

 

Vo Vrbovom, 19. januára 2011   

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                     Ing. Ján Jánoška 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  
 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Rastislav Bartakovič, v.r.      ................................................. 

 

2.   Ing. Jaroslav Tomčík, v.r.        ................................................. 


